
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 02. októbra 2019 

 

Prítomní:  Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin Mihálik, Peter 
Veselovský, Kamil Weiss, Marek Bystričan, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Ing. Peter 
Veselovský   
 

Neprítomní: -  
 
Ďalší prítomní:  Ing. Simona Martošová - hlavná kontrolórka 
  Ing. Mariana Jarabová - zapisovateľka  
  Ing. Rudolf Fides, občan obce 
     
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Návrh riešenia interiéru - KINOsála KD 
6. Interpelácie poslancov 
7. Diskusia 
8. Záver 

  
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 17:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 9, teda OZ je uznášaniaschopné.  
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Návrh riešenia interiéru - KINOsála KD 
6. Interpelácie poslancov 
7. Diskusia 
8. Záver 
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Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, 
Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 0 

 
K bodu 3.  Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
  

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Kamil Weiss 

• členovia –    PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Anna Mydliarová 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, 
Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Kamil Weiss, Ing. Peter Veselovský 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 0 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Marek Bystričan 

• Ján Švanda 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová 
 
 
K bodu 5. Návrh riešenia interiéru - KINOsála KD 
 
Starosta obce informoval poslancov o tom, že sa dala vypracovať štúdia a nacenili sa jednotlivé profesie , ďalej 
upozornil poslancov, že tieto rozpočty sú nezáväzné, nie ako  pri verejnom obstarávaní. Ing. Peter Veselovský sa 
opýtal, ktoré firmy sa oslovili, naceňovali konkrétny výkaz výmer? - starosta mu odpovedal, že sa oslovili firmy, 
ktoré sa tímy činnosťami zaoberajú, tie nám dali ceny. Firmy prišli konkrétne na miesto, zmerali si priestory 
a stanovili ceny. Ďalej upozornil poslancov, že nevieme aký bude stav podlahy, čo a bude nachádzať pod 
parketami, možno vzniknú aj nečakané náklady. Súťaž sa ešte len bude vyhlasovať a ceny sa môžu zmeniť. PhDr. 
Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa vyjadril, že vzniká podozrenie, že je to našité na jednu firmu. Spýtal sa poslancov, 
či sú stotožnení s touto sumou (250 000 €)?opýtal sa, či sa musí prerábať tento rok, že ešte nie sú dokončené 
šatne OFK, je nutné robiť 2 finančné operácie naraz? Opýtal sa či strecha na obecnom úrade je v poriadku? 
Starosta mu odpovedal, že strecha na obecnom úrade je v poriadku a netečie. Mgr. Martin Mihálik na to reagoval, 
že keď obec má na to financie, tak by sa mohli robiť aj 2 akcie naraz. Anna Mydliarová zareagovala, že veľa 
občanov sa dozvedelo o rekonštrukcii kinosály a sú z toho nadšení, že sa ide prerábať, že nebudú musieť ísť inde, 
ostanú si robiť oslavy a svadby v obci. Ing. Peter Veselovský sa vyjadril, že priemerný občan pôjde do tej kinosály 
2-3x do roka. Ján Švanda sa ho opýtal prečo chcú stopnúť prerábanie sály? Ing. Peter Veselovský reagoval, že 
jedna sála je už prerobená a preto to nie je nutné prerobiť aj druhú. Navrhol spraviť obecný podnik a bude sa 
prerábať aj 3 roky a za lacnejšie. Starosta na to reagoval, že sú tam aj také profesie, na ktoré treba odborníkov, 
napr. vzduchotechnika alebo elektroinštalácia. Prerobenie kinosály je požiadavka od občanov, už máme 
objednávky na novú sálu, nemôžeme prerábať 3 roky – čím rýchlejšie, tým lepšie. Mgr. Ivana Veselovská sa 
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opýtala, prečo sa ide meniť opona a či sa vôbec používa? – starosta jej odpovedal, že áno, opona sa používa pri 
rôznych vystúpeniach. Ing. Rudolf Fides (občan obce) sa prihlásil do diskusie, starosta mu udelil slovo – opýtal sa, 
že keď je určený rozpočet, je urobená aj investičná návratnosť? Starosta mu odpovedal, že tieto náklady sa obci 
nikdy nevrátia. Mgr. Martin Mihálik reagoval, že je to podobné ako pri telocvični, vložené peniaze sa pravdepodobne 
nikdy nevrátia. Mgr. Ivana Veselovská sa opýtala, či sa budú robiť zábavy v kinosále? Starosta jej odpovedal, že 
je to na zváženie, či sa budú povoľovať aj zábavy. Marek Bystričan sa opýtal aký je termín realizácie – starosta mu 
odpovedal, že chceme začať ešte tento rok. Marek Bystričan na to reagoval, že sa firmy nestihnú prihlásiť. Starosta 
mu odpovedal, že každá profesia môže iný termín ukončenia obstarávania, takže sa stihnú prihlásiť. Kamil Weiss 
podotkol, že je potrebné sa dohodnúť či sa kinosála ide prerábať alebo nie a aký finančný balík sa na to vyčlení. 
Marek Bystričan povedal, že na minulom OZ sa rozprávalo iba o 100 000 € -starosta mu odpovedal, že to bolo na 
tento rok. Mgr. Ivana Veselovská povedala, že nenašla v projekte plátno a dataprojektor- starosta jej odpovedal, 
že toto v projekte nie je, môže sa doplniť. Marek Bystričan sa opýtal, či záchody nie sú zrekonštruované. – starosta 
mu odpovedal, že sa prerábali pred 16 rokmi. Je to cena určená podľa rekonštrukcie záchodov v tanečnej sále. 
Súťaž sa bude vyhlasovať po jednotlivých profesiách, pretože to bude lacnejšie. Na budúci rok bude 350 výročie 
založenia obce a malo by sa to stihnúť dovtedy. Marek Bystričan sa opýtal, či budú v prípade odsúhlasenia 
rekonštrukcie kinosály presunuté do tanečnej sály – starosta mu odpovedal, áno budú presunuté do druhej sály. 
Kamil Weiss navrhol, že je potrebné  sa dohodnúť či sa ide prerábať alebo nie – rekonštrukcia sa bude robiť 
postupne, súťaže sa budú robiť tiež postupne a je potrebné sa dohodnúť z akých položiek sa bude čerpať. Hlavná 
kontrolórka oboznámila poslancov, že sa uvažovalo s viacerými akciami, ktoré sa tento rok už nebudú realizovať 
a mohli by sa financie presunúť z nich. Išlo by len o presun kapitálových položiek medzi sebou – jednalo by sa 
o sumu 165 000,- € . Mgr. Martin Mihálik  sa medzitým opýtal starostu obce, či sa pracuje na parkovisku pred MŠ 
– starosta mu odpovedal, že sa vypracováva projekt. Marek Bystričan navrhol, aby sa spravil pri chodníku prechod 
pre chodcov na križovatke do Ráztok a pri kostole – starosta mu odpovedal, že osloví správu ciest. Ing. Peter 
Veselovský sa vrátil k návrhu o obecnom podniku, aby sa mu dala šanca a také menšie akcie ako parkovisko pred 
MŠ by obec zvládla aj sama. Prekáža mu časový tlak.  
Starosta obce navrhol hlasovanie o tom, či sa bude prerábať kinosála, v akej sume a z ktorých položiek sa presunú 
financie na prerobenie :  
 

Hlasovanie o návrhu na rekonštrukciu KINO sály kultúrneho domu :  
 
Za: Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 0 

Uznesením číslo 90/2019/B Obecné zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu KINO sály kultúrneho domu  
 

Hlasovanie o návrhu na presun medzi kapitálovými položkami vo výške 100 000,- € na rekonštrukciu 
KINO sály kultúrneho domu :  
 
Za: Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 0 

 
 Uznesením číslo 90/2019/C Obecné zastupiteľstvo schválilo: presun financií z položiek kapitálových 
výdajov vo výške :  

- 01.1.1 716  projekty fondy EÚ  15 000,- € 
- 01.1.1 717001  cyklotrasa    3 000,- € 
- 04.5.1 711001 MK - výkup pozemkov 10 000,- € 
- 04.5.1 717001 Výstavba chodník + MK   5 000,- € 
- 04.5.1 717002 MK + mosty  60 000,- € 
- 05.6.0 717001 Zberný dvor    7 000,- € 

SPOLU           100 0000,- € 

na položku kapitálový výdaj 06.2.0 717002 rekonštrukcia kino sála vo výške 100 000,- €  
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K bodu 6. Interpelácie poslancov 
 
Ing. Peter Veselovský 
 

- Kedy budú termíny verejného obstarávania na rekonštrukciu KINO sály? – starosta mu odpovedal, že 
v pondelok to začne riešiť.  

 
Marek Bystričan  
 

- Prejazd pri ulici na vyšný cintorín a potraviny Šomegová sa tento rok spraví?  - starosta mu odpovedal, že 
treba ešte popremýšľať, nakoľko ceny sú rôzne, sú dve miesta kde treba spraviť prejazdy na hlavnú cestu, 
v jednom úseku by sa mohla dať aj rúra a v tom druhom je navrhovaný rigol Marekom Bystričanom drahý  
- 1200 € . Kamil Weiss dal návrh, aby sa hlasovalo o tom, že sa uvedené prejazdy opravia do konca roka 
2019 – všetci prítomní poslanci boli za 
 

PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD.  
 

- Opýtal sa či je poklop na kanalizácií na hlavnej ceste opravený? – starosta mu odpovedal, že upozornil 
na to Vodárenskú spoločnosť, pretože poklopy sú ich  majetkom.  

 
K bodu 7. Diskusia 
 
 
K bodu 8.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 18:30 hod.  
 
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana   J a r a b o v á       
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
 
Liptovskej Lúžnej, dňa 02. októbra 2019 
 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   

 
 
Marek              B Y S T R I Č A N  
 
 
 
 

    Ján            Š V A N D A  


